



Dear VIPs Parents of Grade 6-10,

We hope everyone is safe, keeping well, and prepared for our distance learning journey. It is essential that we (our parents, students and school) work together to ensure quality learning takes place. While we hope and expect students to return to school on 5 April 2020, we have prepared our 6 week contingency plan as per ADEK, in order to meet our students' learning needs.

In terms of the grade 6-10 Virginia Distance Learning (VDL) tasks, please find below the weekly overviews for each grade (Islamic Studies, Arabic, English, Mathematics, Science and ICT). This overview will be updated weekly on the Saturday before the week.

VDL Weekly Overview of Tasks - Grades 6-10

	Grade 6 VDL	Grade 7 VDL	Grade 8 VDL	Grade 9 VDL	Grade 10 VDL
Week 1 22-26 March	Week 1 Overview	Week 1 Overview	Week 1 Overview	Week 1 Overview	Week 1 Overview
Week 2 29-2 April					
Week 3 5-9 April					
Week 4 12-16 April					
Week 5 26-30 April					
Week 6 3-7 May					

In addition to the weekly overviews, please find a copy of the staff emails for your reference. We encourage all parents to contact teachers directly with any questions or concerns.

[Staff Emails](#)

السادة أولياء الأمور الكرام،

نأمل أن تكونوا جميعاً بأتم الصحة والعافية وأن تكونوا جاهزين للبدء برحلة التعلم عن بُعد.

من المهم جداً أن نعمل سوياً طلاباً و أولياء أمور ومدرسة لضمان جودة التعلم.

بينما نأمل ونتوقع عودة الطلاب إلى المدرسة يوم الأحد الموافق 5 أبريل 2020، قد قمنا بإعداد الخطة البديلة لمدة 6 أسابيع وفقاً لإرشادات مجلس أبوظبي للتعليم والمعرفة، من أجل تلبية احتياجات التعلم لطلابنا

فيما يتعلق بمهام الصفوف تحديداً من الصف السادس إلى الصف العاشر في فرجينيا للتعليم عن بعد (VDL)، يرجى الاطلاع على الخطط الأسبوعية العامة لكل صف (التربية الإسلامية واللغة العربية واللغة الإنجليزية والرياضيات والعلوم وتكنولوجيا المعلومات والاتصالات). سيتم تحديث هذه الخطط العامة أسبوعياً يوم السبت من كل أسبوع.

يرجى الاطلاع على الخطة العامة الأسبوعية المرفقة لبرنامج التعلم عن بُعد في مدرسة فرجينيا (VDL)

للصفوف من 6 إلى 10.

تعليم عن بعد للصف السادس	تعليم عن بعد للصف السابع	تعليم عن بعد للصف الثامن	تعليم عن بعد للصف التاسع	تعليم عن بعد للصف العاشر	
خطة الأسبوع الأول	خطة الأسبوع الأول	خطة الأسبوع الأول	خطة الأسبوع الأول	خطة الأسبوع الأول	Week 1 22-26 March
					Week 2 April 29-2
					Week 3 April 5-9
					Week 4 April 12-16
					Week 5 April 26-30
					Week 6 May 3-7

نحن نشجع جميع أولياء الأمور على الاتصال مباشرة بالمعلمين لأي أسئلة أو استفسارات. يمكنكم الاطلاع على لائحة البريد الإلكتروني للموظفين كمرجع لكم. [لائحة البريد الإلكتروني للموظفين](#).

فائق الاحترام والتقدير والإحترام